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Lunna Ridklubb - ansökan om 
investeringsbidrag 2025 

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Lunna Ridklubb 300 000 kr i ett 

investeringsbidrag.  

När projekten är genomförda ska dem redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. 

Om medlen inte används som avsett eller inte används fullt ut kan föreningen bli 

återbetalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
Lunna Ridklubb har en unik verksamhet med fokus att erbjuda ryttare med 

funktionsnedsättningar en aktiv fritid och social samvaro, både med hästar och 

människor. Föreningen ansöker om att tillgänglighetsgöra och utöka parkeringsytan 

utanför anläggningen då parkeringsplatserna till medlemmarna inte räcker till vid vissa 

tider på dygnet, vilket är svårt för en förening som har medlemmar med funktions-

nedsättningar. Även belysningen kommet att bytas ut för att öka tryggheten.  

Den totala kostnaden beräknas till ca 450 000 kr. Finansiering sker genom eget kapital, 

eget arbete och kommunalt investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden. 

Bidraget ryms inom den totala ramen för ridsport under 2025 som uppgår till 5 000 000 

kronor.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Idrotts och föreningsnämnden har för 2025 avsatt 5 000 000 öronmärkta till särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten. Den totala kostnaden beräknas till ca 450 000 kr. 

Finansiering sker genom eget kapital, eget arbete och kommunalt investeringsbidrag från 

idrotts- och föreningsnämnden. Bidraget ryms inom den totala ramen för ridsport under 

2025 som uppgår till 5 000 000 kronor. Enligt idrotts- och föreningsförvaltningen 

anvisningar för föreningsbidrag 2025 anges att max 50 procent av byggprojektets kostnad 

kan ges i bidrag. Dock kan avsteg göras i särskilda fall som till exempel prioriterade 

målgrupper eller stadsområden. Förvaltningen gör bedömningen att aktuell ansökan utgör 

skäl för ett sådant avsteg med anledning att Lunna Ridklubb har en stor målgrupp med 

ryttare med varierande funktionedsättningar. Med detta i beaktande föreslår förvaltningen 

ett investeringsbidrag som överstiger hälften av kostnaderna.  

Bedömning ur ekologisk dimension 
Den planerade parkeringsytan har en viss påverkan på den lokala miljön, främst i form av 

förändrad markanvändning och utökad trafik i närområdet. Miljöpåverkan bedöms dock 
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som begränsad, då marken redan är i anslutning till befintlig verksamhet. Med mindre 

miljöpåverkan i beaktning så bedömer förvaltningen att projektet är nödvändigt för att 

säkerställa en tillgänglig anläggning för besökare och föreningens medlemmar. 

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningens bedömning är att de organisationer som föreslås särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten har en verksamhet och ridanläggning som förbättrar 

möjligheten till en aktiv fritid för barn och unga och personer med funktionsnedsättningar 

i Göteborg. Genom att investera i en utökad parkeringsyta så kommer Lunna Ridklubb 

kunna erbjuda fler ryttare och besökare med funktionsnedsättningar till anläggningen. 

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet. 

Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Lunna Ridklubb beviljas 300 000 kronor i ett utökat särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten för att utöka parkeringsytan vid Rödbo Lunnaväg 10.  

Beskrivning av ärendet 
Lunna Ridklubb har en unik verksamhet med fokus att erbjuda ryttare med 

funktionsnedsättningar en aktiv fritid och social samvaro, både med hästar och 

människor. Föreningen ansöker om att tillgänglighetsgöra och utöka parkeringsytan 

utanför anläggningen då parkeringsplatserna till medlemmarna inte räcker till vid vissa 

tider på dygnet, vilket är svårt för en förening som har medlemmar med funktions-

nedsättningar. Projektets ändamål kommer leda till en ökad tillgänglighet för 

medlemmarna och besökare, samt skapa en tryggare känsla då belysningen även kommer 

att bytas ut.  

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen ställer sig positiv till Lunna Ridklubbs initiativ att investera i en utökad 

parkeringsyta för sina medlemmar och besökare. Föreningen riktar sig till målgrupper 

med särskilda behov och att tillgänglighetsgöra anläggningen kommer attrahera fler 

medlemmar samt besökare. Förvaltningens bedömning är att föreningen kan genomföra 

åtgärderna med den finansiering som finns knuten till projektet. 
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